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Inleiding:
In de gemeente maken sommige inwoners noodgedwongen gebruik van de
Voedselbank. De gemeente heeft ook inwoners welke in armoede leven maar toch is
hun inkomen te hoog voor de Voedselbank. Deze inwoners maken gebruik van een
alternatief vangnet bv: "buurtkastjes van So Good" , "Buurt koelkasten",
"Dierenvoedselbank, de "Babyspullenbank" en een vrijwillige organisatie die gratis
menstruatiemiddelen en condooms verspreiden binnen de gemeente. Ouderenpartij
AOV heeft in de raadsvergadering van 27 juni 2024 bij de behandeling van agendapunt
18 "Jaarstukken gemeente Purmerend 2023" en de motie "Budget voor
armoedebeleid" vragen gesteld aan de wethouder. De wethouder vond het overbodig
om een bijeenkomst te organiseren waar alle vrijwillige organisaties aanwezig konden
zijn. De wethouder vond het wel belangrijk te weten wat deze organisaties nodig
hebben om het geld van het armoedebeleid goed te besteden. Ouderenpartij AOV
 vindt het belangrijk dat er een goede samenwerking is tussen alle organisaties die zich
voor armoede inzetten binnen onze gemeente. Het is voor onze partij belangrijk dat er
geen verspilling is van producten zodat een ieder die dit nodig heeft geholpen kan
worden. 
 
Vraag 1:
De Voedselbank Purmerend maakt sinds de energiecrisis  geen gebruik meer van de
subsidie verstrekking van de gemeente.
- Bestaat de samenwerking met Clup Welzijn nog wel?
- Zo ja, bestaat er een vorm van regelmatig overleg?
 
Antwoord 1:
Sinds de Voedselbank heeft besloten dat Clup Welzijn geen indicaties meer toewijst
voor inwoners, inv met vervuiling van hun systeem. Is dit van invloed geweest op hun
samenwerking en vindt er geen structureel werkoverleg meer plaats. Wel hebben zij
regelmatig contact over individuele casussen en weten zij elkaar te vinden waar nodig
is.  
 
Vraag 2:
- Zijn er gevolgen met betrekking tot de inbreng van de gemeente nu de Voedselbank
geen subsidie meer ontvangt?



- Ouderenpartij AOV Purmerend-Beemster is tegen verspilling. Kan de gemeente
nog invloed hebben op de Voedselbank, zodat producten die daar over zijn, verdeeld
kunnen worden over Buurtkastjes en Buurtkoelkasten?
- Is de gemeente hiertoe bereid?
 
Antwoord 2:
Gezien de goeie samenwerking waar we als gemeente samen met de Voedselbank
jaren in hebben geïnvesteerd, heeft dit geen directe gevolgen. We hebben nog steeds
werkoverleggen waarin we de samenwerking met elkaar bespreken.  

Wij hebben als gemeente geen invloed op hoe zij met voedselverspilling omgaan.
Maar wij hebben wel de gesprekken hierover gehad. Zo is de Voedselbank bereid
geweest om voedsel te verdelen over de buurtkastjes. Echter moeten zij zich houden
aan de regels van de Voedsel en Warenautoriteit. Waardoor zij hiermee zijn gestopt
omdat ze er niet aan konden voldoen. Nu wordt er gekeken naar de mogelijkheden om
voedsel te verstrekken aan de nachtopvang. Om hiermee de voedselverspilling tegen
te kunnen gaan

Ja wij zijn als gemeente bereid om hierover in gesprek te blijven met de Voedselbank
en te kijken naar de mogelijkheden die er wel zijn. 
 
Vraag 3:
Zijn de gemeente en Clup Welzijn op de hoogte welke vrijwillige organisaties er
allemaal actief bezig zijn om armoede te bestrijden binnen onze gemeente?
-Heeft de gemeente en/of Clup Welzijn een samenwerking of regelmatig overleg met
deze vrijwillige organisaties?
-Zo ja, welke informatie halen zij uit deze gesprekken?  -Zijn er voorbeelden waar de
gemeente en/of Clup Welzijn heeft kunnen ondersteunen?
-Zo nee, staan zij hiervoor open en zijn zij bereid om dit vorm te geven?

 
Antwoord 3:
Ja wij zijn op de hoogte van de meeste partijen die actief bezig zijn om armoede te
bestrijden. Als wij horen over een partij die nog niet bekend is, maken wij hier op kort
termijn een afspraak mee. Om juist kennis te maken en deze te verbinden met andere
lokale partijen. 

Ja wij hebben al jaren een ketenoverleg “armoede schulden”, en komen per kwartaal
met alle vrijwilligersorganisaties en professionals bij elkaar.  
In dit overleg worden thema’s besproken, nieuwe ontwikkelingen gedeeld en kennis
gemaakt met nieuwe organisaties. 

Er zijn meerdere voorbeelden waar wij als gemeente bij kunnen ondersteunen. Maar
een recent voorbeeld is dat dit jaar er in onze gemeente een dierenbank is geopend
door een mooi initiatief vanuit onze inwoners. Wij hebben hiermee goed contact en er
wordt ook samen met hen gekeken waar wij als gemeenten mee zouden kunnen



ondersteunen. Hierbij te denken aan communicatie, betere samenwerking met de
Voedselbank of andere organisaties. Maar ook ondersteunen zij ons. Zij laten ons
weten wat zij zien in de wijk? De hulpvragen die zij zien bij de inwoners en zo
versterken wij elkaar.  
 
Vraag 4:
In de raadsvergadering van 28 september 2023 is er bij het agendapunt "Herijking
armoedebeleid" de motie "Menstruatie-armoede" aangenomen. Op 4 september
2024 ontvingen wij een memo "Voortgang herijking armoedebeleid". Uit het memo
blijkt dat de motie is uitgevoerd. Naar aanleiding van deze memo heeft Ouderenpartij
AOV Purmerend-Beemster de volgende vragen:
- In het memo geeft de wethouder aan dat er gesprekken zijn gevoerd met Spurd,
sportverenigingen, Voedselbank en onderwijs om in kaart te kunnen brengen welke
signalen er gezien worden, wat er leeft in onze gemeente en wat er allemaal al is. Zijn
in deze gesprekken ook de vrijwillige organisaties betrokken welke al langere tijd bezig
zijn met het gratis verstrekken van menstruatiemiddelen?
- Zo nee, is de gemeente bereid om deze organisaties alsnog te betrekken?
- Het aantal MUP's is op dit moment drie en wordt uitgebreid naar 15 MUP's.
- Over welk tijdpad hebben we het dan?
- Zijn er en/of worden er ook MUP's in de Beemster gerealiseerd?  
- Kunt u aangeven waar deze 3 uitgiftepunten in Purmerend en/of Beemster zijn?
- Ondersteund de gemeente en/of Clup Welzijn deze MUP's of zijn deze geheel op
vrijwillige basis?
- Hoe ziet de gemeente dit in de toekomst?
 
Antwoord 4:
Nog niet alle vrijwilligersorganisaties zijn meegenomen, maar veel zijn er wel over
gesproken.

Deze organisaties worden ook zeker betrokken, gezien wij nu ook meer uitgifte
punten in de gemeente gaan realiseren. Vinden wij het ook juist van belang dat alle
organisaties hierin worden meegenomen. 

Wij hopen binnen een jaar de 15 uitgifte punten te hebben gerealiseerd met elkaar.

Nee nog niet, maar ook in de Beemster hopen we een uitgiftepunt te gaan realiseren. 

Bij Voetbalvereniging Purmersteijn, Litle Free pantry en stichting so good zijn er al
uitgifte punten.  

Wij zijn als gemeente Purmerend een samenwerking aangegaan met het
Armoedefonds, zodat we dit kunnen ondersteunen.

Wij hopen als gemeente dat we er samen voor kunnen zorgen dat meisjes/ vrouwen in
onze gemeente toegang hebben tot de benodigde menstruatieproducten. Dat wij
hiermee zoveel mogelijk mensen kunnen bereiken en er voor kunnen zorgen dat



niemand vanwege menstruatie-armoede thuis hoeft te blijven van werk of school of
andere activiteiten. 

 
Vraag 5:
Melden alleen de gemeente en/of clup Welzijn mensen aan bij de voedselbank of zijn
er nog andere organisaties die dit doen?
- Zo ja, welke?
- Zijn er wel eens afwijzingen?
- Zo ja, wordt er dan door al deze organisaties hetzelfde beleid gevoerd en worden
deze mensen dan door verwezen naar een alternatief vangnet.
- Zo nee, kan dit worden opgepakt?
 
Antwoord 5:
Alle organisaties en ook de inwoners kunnen zich zelf online aanmelden via de website
van gemeente Purmerend. 

Ja er zijn wel eens afwijzingen als de inwoner niet voldoet aan de criteria die de
Voedselbank stelt. 

De organisaties voeren hier geen beleid op, maar zij zien dat een inwoner niet
rondkomt en hierdoor geen boodschappen kan doen.  Dan verwijzen zij door naar de
Voedselbank, of dienen samen met de inwoner een aanvraag in. De ene organisatie
die kent de criteria beter en weet bij voor hand al dat iemand er geen recht op heeft.
Maar anderen weten dit niet. Wij adviseren daarom ook altijd om wel een aanvraag in
te dienen. Want er is altijd maatwerk mogelijk, en zo kan er ook gekeken worden naar
een structurele oplossing. 

 
Vraag 6:

 
Antwoord 6:
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